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Dot. pisma nr IK.1511.4.2024.AP (4)  
 
 
 Szanowna Pani Burmistrz! 
 

W odniesieniu do odpowiedzi Pani Burmistrz na moje zapytanie dotyczące remontu 
ul. Głogów, uprzejmie proszę o informację: 

1) Na czym polega nieuregulowany stan prawny nieruchomości, o którym wspomniała 
Pani Burmistrz w swoim piśmie? 

2) Kiedy Urząd Miasta zamierza podjąć działania w celu dokonania zmian 
w istniejącym projekcie? 

Ponadto, proszę o wyjaśnienie czy Urząd Miasta zlecił wykonanie projektu 
budowlanego ul. Głogów na odcinku od ul. Sasanek do ul. Irysowej wiedząc, że ulica ma 
nieuregulowany stan prawny oraz czy kwestia ta nie została zgłoszona przez projektanta? 
Równocześnie proszę o podanie kosztu opracowania ww. projektu. 

   
 

Z poważaniem, 
Dąbrówka Smolny 

 
           


